
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-27, § 37 

 
 Tid: 27 oktober 2005 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 8 november 2005 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s), §§ 16-38 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande §§ 1-15 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 
Charlotte Unger (mp) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 
 



  

§ 37 
Årstaskogen – Årsta Holmar naturreservat. Remiss 
Dnr M2005-682-00676 
Bordlagt 22 september 2005 nr 23 och 13 oktober 2005 nr 25 
 
Markkontoret och stadsbyggnadskontoret hade den 29 augusti 2005 avgivit 
gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 
tjänsteutlåtandet föreslogs - vad avser marknämnden - enligt följande: 
 
 Marknämnden uppdrar åt markkontoret och stadsbyggnadskontoret att skicka 
 förslaget Årstaskogen - Årsta holmar naturreservat enligt bilaga till utlåtandet på 
 remiss. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Berthold Gustavsson (m) och Ulf 
Fridebäck (fp) samt tjänstgörande ersättarna Marianne Ahlgren (fp) och Jan 
Tigerström (m) enligt bilaga M. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
 

   Tillhör § 37, bilaga M 
 

 Marknämnden 2005-10-27 
 
   Tillhör ärende nr 37 

 
   Årstaskogen-Årstaholmar 
   naturreservat. Remiss 

 
   Sten Nordin m fl (m) 
   Ulf Fridebäck m.fl. (fp) 
     
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
I många fall är inte reservatsbildandet i sig en förutsättning för att områden ska kunna 
bidra till att invånare skall kunna njuta av vår vackra natur. Det har istället visat sig att 
syftet med reservat i flera fall går stick i stäv med invånarnas tidigare användning av 
naturområdena och begränsar deras möjligheter att använda områdena. Det är därför 
viktigt att tillgängligheten för alla Stockholmare i det blivande naturreservatet hålls på 
en hög nivå. 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
  

 


